

Publication: **Gulf Today – Business**
 Country: **UAE**
 Circulation: **46,200**
 Date: **16th April 2015**
 Page No: **2**
 Colored: B&W:

Headline Summary:



Officials during the CITA International Conference and General Assembly in Dubai on Wednesday.

Automotive inspection gains momentum in Dubai

BY OUR BUSINESS BUREAU

DUBAI: With the economic growth of Dubai, demand for vehicle testing and automotive services has gained strength, this was disclosed on Wednesday during the 2015 CITA International Conference and General Assembly, Emirates National Oil Company (Enoc) and Tasjeel, the UAE's one-stop-shop for all vehicle testing and registration needs, highlighted their capabilities in vehicle inspection

and testing during the conference in a Dubai hotel.

The conference, which includes interactive plenary sessions, workshops and a discussion forum under the theme 'Enhancing the Value of Vehicle Inspection,' focuses on the challenges and opportunities in the vehicle inspection industry worldwide.

Enoc and Tasjeel addressed best practices in vehicle inspection and registration, and promoted automotive safety in the UAE & Middle East.

Johan Cobbaut, CITA President, expressed enthusiasm: "In the growing globalised community, vehicle inspection is essential in promoting safe, environmental-friendly and sustainable transportation."

Enoc and Tasjeel's co-hosting of this event speaks to the UAE's investment in the future of vehicle inspection and regulatory harmonisation. Welcoming attendees to the conference, Saif Al Falasi, CEO of Enoc, said: "Enoc and Tasjeel are honoured to be co-hosts of the 2015

CITA International Conference and General Assembly.

Today, delivering world-class vehicle testing service is an imperative to ensure that all vehicles are roadworthy, thus promoting motor vehicle safety, and also to limit the effect of emissions on our environment. "The UAE and Dubai have made impressive strides in this field, and Enoc and Tasjeel have been committed partners in ensuring the highest standards of motor vehicle safety by providing world-class testing services."

Publication: **Al Bayan –News**
 Country: **UAE**
 Circulation: **104,550**
 Date: **16 April 2015**
 Page No: **12**
 Colored: B&W:

Arabic Headline Summary:

ENOC and Tasjeel highlight vehicle inspection

خبرات

«إينوك» و«تسجيل» تستعرضان إمكانيات فحص المركبات

الترويج لسبل النقل الآمنة والمستدامة والصدقية للبيئة. إن استضافة كل من «إينوك» و«تسجيل» لهذا الحدث يعتبر دلالة واضحة على استثمار دولة الإمارات المتواصل في مستقبل فحص السيارات، وتحقيق التناغم بين القوانين والضوابط التنظيمية المتبعة. لقد كان من دواعي سروري الترحيب بكل الحضور إلى المؤتمر الذي استضافته الدولة في خضم مسيرتها للنهوض والارتقاء إلى مستويات غير مسبوقة». دبي - البيان

عنوان «التوعية بأهمية فحص المركبات»، ويركز هذا الحدث على التحديات والفرص المتاحة أمام قطاع فحص المركبات حول العالم. وقد سلّطت كل من «إينوك» و«تسجيل» الضوء على أفضل الممارسات في مجال فحص وتسجيل المركبات، فضلاً عن الترويج لسلامة المركبات في الإمارات ومنطقة الشرق الأوسط بشكل عام. وقال يوهان كوبوت، رئيس الهيئة الدولية لفحص الدوري للسيارات: «ضمن عالمنا المتنامي والمترابط هذا، فإن فحص السيارات يمثل إحدى أهم الخطوات في

تشارك كل من شركة بترول الإمارات الوطنية «إينوك»، و«تسجيل»، الخدمة الرائدة لفحص وتسجيل المركبات الخاصة في دولة الإمارات، في استضافة فعاليات مؤتمر CITA «الهيئة الدولية للفحص الدوري للسيارات» 2015 واجتماع الجمعية العمومية في فندق البستان روتانا في دبي، حيث تستعرض الشركتان إمكانياتهما في فحص واختبار المركبات خلال مشاركتهما في المؤتمر. وتشمل فعاليات المؤتمر عقد جلسات تفاعلية، وورش عمل، ونقاشات تحت

Publication: Alroeya
 Country: UAE
 Circulation: 30,000
 Date: 16th April 2015
 Page No: 1 & 11
 Colored: B&W:

Arabic Headline Summary:

Tasjeel plan to open 3 new branches

دبي | زهير العربي | 11

تعتزم خدمة «تسجيل» لفحص وتسجيل المركبات الخاصة في الإمارات افتتاح ثلاثة مواقع جديدة في دبي

3 فروع جديدة لـ «تسجيل» في دبي

زهير العربي - دبي

تعتزم خدمة «تسجيل» لفحص وتسجيل المركبات الخاصة في الإمارات افتتاح ثلاثة مواقع جديدة في دبي في العام الجاري تشمل «دبي ورلد سنترال» دبي موتور سيتي، ومجمع دبي للاستثمار.

وأوضح لـ «الرؤية» المدير التنفيذي لوحدة أعمال التجزئة في «إينوك» برهان الهاشمي على هامش مشاركته في مناشط مؤتمر الهيئة الدولية للفحص الدوري للسيارات التي انطلقت في دبي أمس وتستمر ثلاثة أيام، أن المواقع الجديدة تلبي الطلب على خدمات تسجيل وفحص المركبات عبر خدمات رقيقة المستوى. وأضاف «أثبتت (تسجيل) مكانتها باعتبارها اسماً موثقاً لتوفير خدمات فحص وتسجيل المركبات، وهذا النمو الذي حققه يعود إلى الدعم اللامحدود والإرشاد الدائم من شركائنا.

وبين أن الخدمات التي تقدمها «تسجيل» نموذجية، مشيراً إلى أن فحص وتسجيل المركبة يستغرق 30 دقيقة أو أقل، ما يعد إنجازاً لا يُضاهيه مثيل في منطقة الشرق الأوسط.

بدوره، أكد رئيس الهيئة الدولية للفحص الدوري للسيارات ويوهان كوبوت في كلمته في المؤتمر أن فحص السيارات يمثل إحدى أهم الخطوات في الترويج لسبل النقل الآمنة والمستدامة والصديقة للبيئة، مشيراً إلى أن استضافة «إينوك» و«تسجيل» هذا الحدث تعتبر دلالة واضحة على استثمار الإمارات المتواصل في مستقبل فحص السيارات.

من جهته، أوضح الرئيس التنفيذي لشركة بترول الإمارات الوطنية «إينوك» سيف الفلاسي أن الإمارات نفذت خطوات لافتة في هذا المجال، لافتاً إلى أن «إينوك» و«تسجيل» شريكان ملتزمان بتطبيق أعلى المعايير في مجال سلامة المركبات عبر تقديم خدمات فحص عالمية. وأفاد بأن «تسجيل» تمتلك وتشغل حالياً عشرة مواقع وودتين متنقلتين بين دبي والشارقة، تستخدم فيها أحدث التجهيزات.

ويستقطب المؤتمر 60 متحدثاً ممثلاً لهيئات تنظيمية دولية، وإداريين، ومشغلين، ومصنعي أجهزة فحص المركبات.

Publication: **Al Fajr**
 Country: **UAE**
 Circulation: **21,980**
 Date: **16 April 2015**
 Page No: **29**
 Colored: B&W:

Arabic Headline Summary:

ENOC and Tasjeel at 2015 CITA Conference

اينوك وتسجيل تستعرضان إمكانيات فحص المركبات ضمن فعاليات مؤتمر CITA الدولي 2015

وحدثين متنقلتين بين دبي والشارقة، تستخدم فيها جميعاً أحدث التجهيزات، كما أن الفنيين العاملين فيها مدربون على استخدام أحدث التقنيات لتوفير خدمات مريحة. وتعتبر تسجيل الموقع المثالي للحصول على مختلف الخدمات الخاصة بالمركبات، حيث تتوفر فيها خدمات تصليح السيارات، ووحدات تصنيع أرقام اللوحات، وتركيب لوحات المركبات. وقد تم إعداد خدمات ومنتجات تسجيل بما يتماشى مع أسلوب الحياة العصرية للعملاء. كما تتوفر خدمة كبار الشخصيات من العملاء، ووحدة الفحص المتنقلة للسيارات، وفحص قياسات الشاسيه، والاختبارات ما قبل مزادات السيارات، وخدمات الأسطول، وتقييم السيارات.

ومن جهته قال برهان الهاشمي، المدير التنفيذي لوحدة أعمال التجزئة في اينوك : لقد أثبتت 'تسجيل' مكانتها كاسم موثوق لتوفير خدمات فحص وتسجيل المركبات. ويعود النمو الملفت الذي نحققه إلى الدعم اللامحدود والإرشاد الدائم من قبل شركائنا. إن الخدمات التي تقدمها 'تسجيل' نموذجية، حيث يتم فحص وتسجيل المركبة خلال 30 دقيقة أو أقل، وهو إنجاز لا يضاهيه مثيل في منطقة الشرق الأوسط. وفي العام 2014، قدمنا خدماتنا لأكثر من مليون مركبة، الأمر الذي يشكل مؤشراً قوياً على ثقة العملاء بإمكانياتنا.



وأردف قائلاً: بالتزامن مع النمو الاقتصادي المتواصل في دبي، اكتسبت خدمات السيارات وفحص المركبات زخماً قوياً أيضاً. وإن 'تسجيل' مجهزة بشكل كامل لتلبية الطلب المتزايد من مختلف قطاعات الأعمال، وتقدم حالياً خدمات فحص المركبات الثقيلة، والمقطورات، ومركبات نقل البضائع الخطرة، وكل ذلك بما يتوافق مع معايير السلامة العالمية التي حدتها هيئة الطرق والمواصلات، والإدارة العامة للدفاع المدني، والشرطة. وتمتلك تسجيل وتشغل حالياً 10 مواقع

الدولية لفحص الدوري للسيارات واجتماع الجمعية العمومية. وأنه لمن واجبنا اليوم أن نقدم خدمات فحص سيارات عالمية المستوى لنضمن جدارة السيارات بالسير على الطرقات، الأمر الذي يعزز سلامة المركبات ويساهم في التقليل من الانبعاثات الضارة بالبيئة. وأضاف: لقد قامت دولة الإمارات بخطوات لافتة في هذا المجال، وكانت كل من اينوك وتسجيل شريكان ملتزمان لضمان تطبيق أعلى المعايير في مجال سلامة المركبات من خلال تقديم خدمات فحص عالمية.

المتواصل في مستقبل فحص السيارات، وتحقيق التناغم بين القوانين والضوابط التنظيمية المتبعة. لقد كان من دواعي سروري الترحيب بكافة الحضور إلى المؤتمر الذي استضافته الدولة في خضم مسيرتها للنهوض والارتقاء إلى مستويات غير مسبوقة وبدوره رغب سعادة سيف الفلاسي، الرئيس التنفيذي لشركة بترول الإمارات الوطنية اينوك بالحضور، وقال: تشرف اينوك وتسجيل بالمشاركة في استضافة دورة العام 2015 من مؤتمر الهيئة

•• دبي-الضجر:

تشارك كل من شركة بترول الإمارات الوطنية اينوك وتسجيل، الخدمة الرائدة لفحص وتسجيل المركبات الخاصة في دولة الإمارات العربية المتحدة، في استضافة فعاليات مؤتمر CITA (الهيئة الدولية لفحص الدوري للسيارات) 2015 واجتماع الجمعية العمومية في فندق البستان روتانا بدبي، حيث تستعرض الشركتان إمكانياتهما في فحص واختبار المركبات خلال مشاركتها في المؤتمر. وتشمل فعاليات المؤتمر عقد جلسات تفاعلية، وورش عمل، ونقاشات تحت عنوان التوعية بأهمية فحص المركبات، ويركز هذا الحدث على التحديات والفرص المتاحة أمام قطاع فحص المركبات حول العالم. وقد سلطت كل من اينوك وتسجيل الضوء على أفضل الممارسات في مجال فحص وتسجيل المركبات، فضلاً عن الترويج لسلامة المركبات في الإمارات ومنطقة الشرق الأوسط بشكل عام. وبهذه المناسبة قال يوهان كوبوت، رئيس الهيئة الدولية لفحص الدوري للسيارات: ضمن عالمنا المتنامي والترابط هذا، فإن فحص السيارات يمثل أحد أهم الخطوات في الترويج لسبل النقل الآمنة والمستدامة والصديقة للبيئة. إن استضافة كل من اينوك وتسجيل لهذا الحدث يعتبر دلالة واضحة على استثمار دولة الإمارات العربية المتحدة

Publication: Zawya.com
Country: Internet
Circulation: NA
Date: 15 April 2015
Page No: (1/2)
Colored: B&W:

Headline Summary:

ENOC and Tasjeel highlight vehicle inspection



capabilities at 2015 CITA International Conference

Dubai, UAE; April 15, 2015: **Emirates National Oil Company (ENOC)** and Tasjeel, the UAE's one-stop-shop for all vehicle testing and registration needs, highlighted their capabilities in vehicle inspection and testing, as the co-host of 2015 CITA International Conference and General Assembly, being held at the Al Bustan Rotana Hotel in Dubai.

The conference, which includes interactive plenary sessions, workshops and a discussion forum under the theme 'Enhancing the Value of Vehicle Inspection,' focuses on the challenges and opportunities in the vehicle inspection industry worldwide. **ENOC** and Tasjeel addressed best practices in vehicle inspection and registration, and promoted automotive safety in the UAE & Middle East.

Johan Cobbaut, CITA President, expressed enthusiasm: "In the growing globalised community, vehicle inspection is essential in promoting safe, environmental-friendly and sustainable transportation. **ENOC** and Tasjeel's co-hosting of this event speaks to the UAE's investment in the future of vehicle inspection and regulatory harmonisation. It was a pleasure to host all attendees to this conference in the UAE as the country takes great strides to reach the highest standards."

Welcoming attendees to the conference, Saif Al Falasi, Chief Executive Officer of **ENOC**, said: "**ENOC** and Tasjeel are honoured to be co-hosts of the 2015 CITA International Conference and General Assembly. Today, delivering world-class vehicle testing service is an imperative to ensure that all vehicles are roadworthy, thus promoting motor vehicle safety, and also to limit the effect of emissions on our environment.

Publication: Zawya.com
Country: Internet
Circulation: NA
Date: 15 April 2015
Page No: (2/2)
Colored: B&W:

Headline Summary:

"The UAE and Dubai have made impressive strides in this field, and **ENOC** and Tasjeel have been committed partners in ensuring the highest standards of motor vehicle safety by providing world-class testing services."

"With the economic growth of Dubai, demand for vehicle testing and automotive services has also gained strength. Tasjeel is fully equipped to address this growing demand from diverse business sectors, and now offers testing of heavy vehicles, trailers and hazardous goods vehicles, in line with international safety standards set by RTA, Civil Defence and Police authorities," he added.

Currently, Tasjeel owns and operates 10 sites and two mobile units in Dubai and Sharjah, which use state-of-the-art equipment. The technicians are trained on the latest technologies to offer a seamless service.

Tasjeel serves as a one-stop-shop with on-site auto repair shops, number plate factories, number plate installation. Tasjeel services and products are designed with the modern day customer in mind. Its outlets undertake VIP services for clients, mobile vehicle inspection, chassis checking measurements, pre-auction tests, fleet service, and car valuation.

Burhan Al Hashemi, Managing Director of **ENOC** Retail, said: "Tasjeel has underlined its credentials as the trusted name in providing vehicle testing and registration services. Our growth is led by the strong support and guidance extended to us by our partners. The services offered by Tasjeel are exemplary, with vehicle testing and registration offered in just 30 minutes or less - an aspect that indeed is unmatched in the Middle East. In 2014, we serviced more than 1 million vehicles, a strong indicator of the trust customers place in our competencies."

Tasjeel is planning to launch three new sites in Dubai located at Dubai World Central, Dubai Motor City and Dubai Investment Park. "We will continue to offer our high-standard services, serving as the reliable partner to meet all our customers' need as the UAE moves towards the next level of growth," Al Hashemi said.

The three-day conference will gather over 60 speakers from International Regulatory Bodies, Administrators, Operators, and Vehicle Inspection Equipment Manufacturers to discuss current best practices and future visions on the theme, sub-themes and workshop topics.

<http://www.zawya.com/story/ENOC and Tasjeel highlight vehicle inspection-ZAWYA20150415102958/>

Publication: <http://www.albawaba.com/>
Country: Internet
Circulation: NA
Date: April 15, 2015
Page No: (1/2)
Colored: B&W:

Headline Summary:

ENOC and Tasjeel highlight vehicle inspection capabilities at 2015 CITA International Conference

Published April 15th, 2015



Emirates National Oil Company (ENOC) and Tasjeel, the UAE's one-stop-shop for all vehicle testing and registration needs, highlighted their capabilities in vehicle inspection and testing, as the co-host of 2015 CITA International Conference and General Assembly, being held at the Al Bustan Rotana Hotel in Dubai.

The conference, which includes interactive plenary sessions, workshops and a discussion forum under the theme 'Enhancing the Value of Vehicle Inspection,' focuses on the challenges and opportunities in the vehicle inspection industry worldwide. ENOC and Tasjeel addressed best practices in vehicle inspection and registration, and promoted automotive safety in the UAE & Middle East.

Johan Cobbaut, CITA President, expressed enthusiasm: "In the growing globalised community, vehicle inspection is essential in promoting safe, environmental-friendly and sustainable transportation. ENOC and Tasjeel's co-hosting of this event speaks to the UAE's investment in the future of vehicle inspection and regulatory harmonisation. It was a pleasure to host all attendees to this conference in the UAE as the country takes great strides to reach the highest standards."

Welcoming attendees to the conference, Saif Al Falasi, Chief Executive Officer of ENOC, said: "ENOC and Tasjeel are honoured to be co-hosts of the 2015 CITA International Conference and General Assembly.

Publication: http://www.albawaba.com/
Country: Internet
Circulation: NA
Date: April 15, 2015
Page No: (2/2)
Colored: B&W:

Headline Summary:

Today, delivering world-class vehicle testing service is an imperative to ensure that all vehicles are roadworthy, thus promoting motor vehicle safety, and also to limit the effect of emissions on our environment.

“The UAE and Dubai have made impressive strides in this field, and ENOC and Tasjeel have been committed partners in ensuring the highest standards of motor vehicle safety by providing world-class testing services.”

“With the economic growth of Dubai, demand for vehicle testing and automotive services has also gained strength. Tasjeel is fully equipped to address this growing demand from diverse business sectors, and now offers testing of heavy vehicles, trailers and hazardous goods vehicles, in line with international safety standards set by RTA, Civil Defence and Police authorities,” he added.

Currently, Tasjeel owns and operates 10 sites and two mobile units in Dubai and Sharjah, which use state-of-the-art equipment. The technicians are trained on the latest technologies to offer a seamless service.

Tasjeel serves as a one-stop-shop with on-site auto repair shops, number plate factories, number plate installation. Tasjeel services and products are designed with the modern day customer in mind. Its outlets undertake VIP services for clients, mobile vehicle inspection, chassis checking measurements, pre-auction tests, fleet service, and car valuation.

Burhan Al Hashemi, Managing Director of ENOC Retail, said: “Tasjeel has underlined its credentials as the trusted name in providing vehicle testing and registration services. Our growth is led by the strong support and guidance extended to us by our partners. The services offered by Tasjeel are exemplary, with vehicle testing and registration offered in just 30 minutes or less – an aspect that indeed is unmatched in the Middle East. In 2014, we serviced more than 1 million vehicles, a strong indicator of the trust customers place in our competencies.”

Tasjeel is planning to launch three new sites in Dubai located at Dubai World Central, Dubai Motor City and Dubai Investment Park. “We will continue to offer our high-standard services, serving as the reliable partner to meet all our customers’ need as the UAE moves towards the next level of growth,” Al Hashemi said.

The three-day conference will gather over 60 speakers from International Regulatory Bodies, Administrators, Operators, and Vehicle Inspection Equipment Manufacturers to discuss current best practices and future visions on the theme, sub-themes and workshop topics.